
čj. e90/25 – Text stížnosti  
Stížnost na rušení publicistických pořadů 

Dobrý den rado ČT.  

Chtěl bych se jako dlouholetý poplatník zeptat z jakého důvodu se ruší jedny z 
nejsledovanějších pořadů a to bez náhrady!!!.. Například 168 hodin. A nyní čtu o plánu rušit 
další, jako otázky VM. Mohu poprosit o jména lidi, kteří z rady ČT nesou za tento katastrofální 
stav odpovědnost? Kdo z nich hlasoval pro zrušení těchto pořadů? Chtěli bysme hněv národa 
nasměrovat tím správný směrem. Děkuji za pomoc při řešení této situace.. budu se těšit na 
seznam členů, kteří nesou za tuto tragickou situaci v ČT odpovědnost..  

Děkuji a jsem s pozdravem 

Radek Kučera 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



čj. e90/25 – Odpověď Rady ČT 

Vážený pane Kučero, 
 
Rada České televize od Vás obdržela podnět, v němž vyjadřujete nespokojenost s rušením 
některých „nejsledovanějších pořadů, a to bez náhrady“, přičemž jako příklad uvádíte pořad 
168 hodin a Otázky Václava Moravce. Rovněž chcete znát jména členů Rady ČT, kteří pro rušení 
pořadů hlasovali a nesou tedy podle Vás za tyto kroky zodpovědnost. 

 Vašeho zájmu o kvalitu vysílání České televize si vážíme a dovolíme si Vás upozornit na 
fakt, že Rada ČT o rušení pořadů nerozhoduje. Tyto kroky jsou výhradně v kompetenci vedení 
České televize. Otázku zrušení pořadu 168 hodin pak Rada ČT diskutovala na svém 
mimořádném jednání dne 19. 8. 2024 (přepis jednání a jeho audiozáznam jsou k dispozici na 
webových stránkách Rady ČT: h^ps://www.ceskatelevize.cz/vse-o-ct/rada-ct/archiv-
zasedani/2024/8-jednani-rady-ct-v-roce-2024/). Rada ČT se pak k tomuto tématu na svých 
jednáních dále vracela vědoma si důležitosb tématu a zároveň své zákonné odpovědnosb za 
požadovaný rozsah vysílání televize veřejné služby. 

 Rada ČT zároveň v tuto chvíli nemá informace o omezování tvorby pořadu Otázky 
Václava Moravce. Měl jste-li však na mysli pořad Fokus Václava Moravce, jehož pozastavení 
oznámilo vedení České televize v březnu letošního roku, pak bychom si Vás dovolili informovat 
o tom, že vedení televize v návaznosb na přijee tzv. velké mediální novely přistoupilo 
k obnovení výroby dříve pozastavených pořadů. 

 Závěrem si dovolujeme poděkovat za Váš podnět i za Váš zájem o kvalitu vysílání České 
televize. 

 
 
 
S pozdravem 

 
  Mgr. Karel Novák 

     předseda Rady České televize 
 


